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Št. 20/2022 

 

ZAPISNIK SESTANKA KS ROŽNA DOLINA 

v sredo,  9. 5. 2022 ob 18.00 

Prisotni: Denis Marvin, Boža Loverčič Špacapan, Borut Čubej, Domen Šebenik, 

Klavdija Židanik, Miha Bitežnik, Slavko Šuligoj 

Neopravičeno odsotna: Petra Kolenc  

Opravičeno odstotni: Borut Hvalič 

 

 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled sklepov 19. seje 

2. Zemljišče Ajševica 

3. Predlogi in pobude krajanov 

4. Razno 

 
 

Prisotni na dnevni red nimajo pripomb, predlagan dnevni red je soglasno  sprejet. 

 

Ad 1 

Pregled sklepov 19. seje in potrditev zapisnika. 

Pogodba s Komunalo d.d. za praznjenje smetnjakov na avtobusnih postajališčih je 

sklenjena. 

Pridobivanje ponudb za tri oglasne deske je v teku. Zadeva je v fazi realizacije.  

Zadolžen je Borut Čubej.  

Sklep: Prisotni potrdijo zapisnik 19. seje KS Rožna Dolina. 

Sklep soglasno sprejet. 

Ad 2 

Borut Čubej in Domen Šebenik predstavita pobudo za legalizacijo otroškega igrišča na 

Ajševici in izgradnjo igrišč ter večnamenskega objekta za dolgoročni razvoj naselja na 

parceli k.o. Rožna Dolina št. 317/1. Dopis je priloga zapisniku.  
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Sklep: Člani KS Rožna Dolina podprejo pobudo, ki se naslovi na župana MONG in 

direktorja občinske uprave.  

Sklep soglasno sprejet. 

Ad 3  

Slavko Šuligoj je izpostavil problematiko krajanov na Ul. 25. maja, Jože Mihevc in del 

Vipavske ceste. Nekatere pobude so v teku, ostale bodo realizirane do poletja.  

Sklep soglasno sprejet. 

Ad 4 

Svet KS Rožna Dolina pošlje dopis na MONG s predlogom za odkup parkirišča pred 

Domom krajanov v Rožni Dolini in ga uredi za potrebe krajanov in uporabnikov 

prostorov KS Rožna Dolina. Zadolžena Klavdija Židanik.  

Sklep soglasno sprejet. 

Na DRSC se pošlje dopis za postavitev opozorilne signalizacije na parkirišču pred 

domom KS Rožna Dolina. Zadolžena Boža Loverčič Špacapan. 

Sklep soglasno sprejet. 

Svet KS Rožna s strani MONG ni dobil odgovora na dopis za ureditev odvodnjavanja 

na parcelni številki 506 ob Židovskem pokopališču. Na MONG se naslovi zahtevo za 

pisni odgovor.  

Borut Čubej pojasni, da so potekale aktivnosti za postavitev koša za košarko pri »Stari 

Šoli« na Ajševici, vendar zaradi nestrinjanja krajanov in potreb Želve ni prišlo do 

realizacije. 

 

Sestanek zaključen ob 20:35 uri. 

 

Zapisala                                                                             Predsednik sveta KS 

Boža Loverčič Špacapan                                                   Denis Marvin 


